
Lidé mají z UFO strach. Ale proč? 

Žijí mimozemšťané? Jak vypadají? Dokáží nás zahubit? A pokud žijí, tak kde? Viděl 

je někdy někdo? Jak se asi mají?  Přesně takovéto otázky v dnešní době slyším skoro všude. 

Na internetu, v televizi, ale i ve společnosti. Většinu lidí to velice ovlivňuje. Jaký je můj 

názor? 

 Už v dětství jsem na chatě s prarodiči sledoval hvězdy, aniž bych tomu rozuměl a 

pamatuji si, jak mi děda říkával „Podiv se, tamhle letí UFO!“. Já tomu opravdu věřil a věřím 

dodnes, protože je opravdu málo pravděpodobné, že by v tak obrovském prostoru, jakým 

vesmír je, byl jen život pozemský. Co když mají mimozemské civilizace svojí vlastní planetu? 

Co když jich mají víc a tvoří svojí vlastní galaxii? 

 Je jasné, že zítra nepřiletí mimozemské UFO a nesetká se s americkým či ruským 

prezidentem na kávě v Bílém domě nebo Kremlu. Ale je hodně pravděpodobné, že budoucí 

generace vědců a ufologů dokážou zjistit, zda UFO existuje či nikoliv. I díky vývoji 

technologií se šance na objevení jiného než pozemského života neustále zvyšuje. 

 Můj názor je jasný - UFO existuje. Mnohá videa pořízená od lidí po celém světě, fotky 

a nahrané zvuky to dokazují. Jeden z mých snů je popovídat si s mimozemšťanem. Nevím, 

zda to zažiji já, ale myslím si, že naši potomci to zažijí určitě. 

 Každý má svou představu o mimozemské civilizaci. Někdo věří, někdo je skeptický a 

někomu je to jedno, avšak mě to rozhodně jedno není. Proč ale lidé stále více nevěří 

v existenci jiných civilizací? Proč si to nepřipouští? Myslím, že je to hlavně kvůli strachu. 

Strachu, který filmy o lidožravých mimozemšťanech a zrůdách z vesmíru ještě posilují. Proč 

se tolik bojíme neznámého a neprobádaného? Vždyť právě takovéto věci nás mohou obohatit 

a posunout dál. 
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